

Center for General Education's Core Course '**Social and Cultural Analysis**', an EMI course, Seeking Teaching Assistant for the Fall Semester of 2026

通識教育中心 115 學年度第一學期核心通識課程

「**Social and Cultural Analysis**」(英語授課) 徵求教學助理

■ 上課時間及地點 Time and Location

W7W8 (Wednesday 15:30-17:20) @ Education Building 116

■ 工作內容

1. 準備及整理教室器材：借還鑰匙、啟閉空調、電腦及聲光投影設備等。
2. 隨堂跟課，協助課程活動之進行。
3. 維護 elearn 課程網頁。
4. 記錄並彙整各項學生平常表現資料。
5. 協助老師批閱作業。
6. 帶領學生進行分組報告及小組作業之討論。

Job Responsibilities

1. Prepare and organize classroom equipment: handle keys, operate air conditioning, computer, and audio-visual projection equipment, etc.
2. Attend classes, assisting with the progress of course activities.
3. Maintain the elearn course webpage.
4. Record and compile data on students' regular performance.
5. Help with assignment grading.
6. Assist with student group presentations and group projects.

■ 需求員額 Number of Position : 2 名

■ 資格條件

1. 根據國立清華大學通識教育中心通識課程教學助理實施辦法，申請者需為本校研究生或大學部高年級生，且需參與過本校教發中心所辦理之助教研習營，並取得研習證明書。(目前尚未取得研習證明者，可於暑假期間報名參加助教研習營，或是 EMI TA 研習營。)
2. 英語溝通表達寫作能力
3. 社會科學領域者尤佳

Qualifications:

1. According to the Center for General Education's guidelines for teaching assistants, applicants must be graduate students or senior undergraduates at NTHU. They must have participated in the teaching assistant training workshop organized by the university's Teaching Development Center and obtained a certificate of participation.
2. Those who do not yet have the certificate may apply to attend the training workshop during the Summer break or EMI TA training course during the Spring semester.
3. Proficiency in English communication, expression, and writing.
4. An academic background in the social sciences is preferred.

■ 薪資按本校通識教育中心的標準給付。

Compensation will be provided according to the standards set by the Center for General Education.

■ 聯絡方式 Contact :

2026 年 8 月 15 日前將履歷 email 至謝小芻教授信箱

Email your application / Vita to Prof. Hsieh Hsiao-chin before August 15th, 2026.

(hhc@mx.nthu.edu.tw)